
 
 

Bestyrelsesmøde  : Mandag den 04.09.23 
Kl. 17:00 

(Vejgennemgang) 
 

Mødested : Fyrrevej 13 (CS) 

Deltagende medlemmer : Kim (KB), Grethe (GF), Nels (NC), Claus (CS) og Hans 

(HKK) 

Afbud : Jan (JG) og Frank (FP) 
 

 / Referat : 04.09.23 HKK 

 

Pkt. 1: Dagsorden til den 04.09.23 fra sidste møde Bemærkninger, uafklarede punkter.  

* Intet at referere.  
 

Pkt. 2: 
* 

Post siden sidste møde GF’s mail samt direkte til enkelte medlemmer. 

Gennemgået og besvaret, hvor relevant. 

 
KB 

 

Pkt. 3: Økonomi 
Gennemgang af udeståender med medlemmer: Der udestår nu som følge af udsendte 
kontingentopkrævninger til forfald 1. marts 2023 kontingentbetalinger på i alt 4.100 kr. (2 
medlemmer). 

 

* GF 

 

Pkt. 4: Henvendelser til/fra GF’s medlemmer  
* Diverse henvendelser fra medlemmer er blevet behandlet og besvaret.  

 

Pkt. 5: Fri-, fællesarealer  
* Der er ved at blive indgået plejeplan med Digelaget/Mølbak for friarealerne.  NC+KB 

 

Pkt. 6: Vejarealer  
* Der arbejdes på at grave af rabatter langs Blodhøjvej. Der er blevet afsat skellinje mod 

Agnetevej. Sagen er overgået til Roskilde Kommune og nu afklaret, at arbejdet først forventes 

udført 2. halvdel af 2023. Vi afventer p.t. at Roskilde Kommune får en aftale med beboerne på 

nordsiden af Blodhøjvej om indrykning af hæk. Kommunen har nu svaret og bestyrelsen vil 

fortsatte dialogen med dem. Bestyrelsen vil indkalde Roskilde Kommune til et møde. 

Bestyrelsen havde tirsdag den 7/2-23 møde med Hartvig Consult ang. LER 2.0 

(ledningsregistrering). Sagen pågår desværre fortsat. 

Problemstillingen angående unaturlig hård nedslidning af asfalt på Blodhøjvej qua spærring ved 

Råmosevej vil blive forelagt Roskilde Kommune med anmodning om at genopretning sker for 

Roskilde Kommunes regning.  

Status på den fortsætte dialogen med vor advokat i forhold til om evt. sagsøgning af Roskilde 

Kommune, hvis den kommunale afgørelse går os i mod ift. vejlukning Blodhøjvej: sagen pågår 

qua vi desværre er nødt til at rykke Roskilde Kommune hver gang, at der skal ske yderligere i 

sagen. 

NC 

 

 

 

 

Pkt. 7: Vintertjeneste  
* Intet at referere. NC 

 

Pkt. 8: Strandudvalg  
* Intet at referere. FP 

 

Pkt. 9: Kontakt til/fra offentlige myndigheder  
* Kommunens oplæg til revideret skilteplan og flytning af lukning på Blodhøjvej lever ikke op til 

bestyrelsens forventninger og ønsker. Vi er i dialog med kommunen. Sagen pågår sammen med 

de andre grundejerforeninger i området. 

KB+FP 

 

Pkt. 10: Evt. arrangementer og udvalg  
* Intet at referere.  

 

Pkt. 11: Hjemmeside  
* Medlemmer, som har underskrevet blanket vedr. tilladelse til brug af e-mail vil blive orienteret, 

når der lægges nye ting op på hjemmesiden, samt modtage information fra bestyrelsen, når det 

er relevant. 

KB+CS 

 

Pkt. 12: 
* 

Evt. 
Det interne arbejdsdokument med udestående opgaver er opdateret. 

 
BEST. 

 

Pkt. 13: Næste møder  
* Mandag den 6. november kl. 19.30 hos Grethe og mandag den 15. januar 2024 kl. 19:30 hos 

Kim. 

Generalforsamling afholdes tirsdag den 28. maj 2024 kl. 18 til spisning – mødet starter kl. 19.  

 

  



 
 

 
Senest 1 uge efter afholdelse af møde fremsendes referat til GF’s hjemmeside. 

   

   
Kim Boddum  Nels Cortsen 

 

   
Frank Pedersen  Grethe Fuglsang 

 

   
Claus Sørensen  Jan Gøhre 

 

  
Hans Kristensen  

 

 

  
Dato  

 

 


